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Z á p i s n i c a  

 
z 26. zasadnutia OcZ, konaného dňa 21.11.2016 na OcÚ v Rudňanoch 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

Počet prítomných poslancov OcZ:       10 

Neprítomní – ospravedlnení:       p. Dušan Krestian   

Neprítomní – neospravedlnení:   

Príchod neskôr:        

Skorší odchod:       15.40 hod p. Comba  

        15.50 hod p. Ogurčák           

Začiatok:        09.00 hod 

Koniec:          16.15 hod 

 

 

Program: 

  1. Otvorenie 

  2. Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva 

  3. Návrhová komisia (Ing. Rudolf Kačír, p. Jozef Ogurčák) 

  4. Overovatelia zápisnice (p. Martin Hozza, Bc. Peter Čopjan)   

  5. Kontrola plnenia uznesení 

  6. Informácie o stave majetku obce  

  7. Prerokovanie Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce  

  8. Správa z vykonaných kontrol hlavného kontrolóra  

  9. Pripomienkovanie VZN č. 3/2016 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými   

      stavebnými odpadmi na území obce Rudňany  

10. Prerokovanie návrhu rozpočtu obce na rok 2017 

11. Rôzne 

12. Interpelácia poslancov 

13. Diskusia 

14. Záver  
 
 Bod programu: 

1. Otvorenie 

 

  Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol pán starosta, ktorý  privítal 

poslancov obecného zastupiteľstva a ostatných hostí.  

 

 

 Bod programu: 

2. Schválenie programu rokovania  

 

p. Ogurčák prečítal návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 133/26/2016 

OcZ schvaľuje program 26. zasadnutia obecného zastupiteľstva  

Hlasovanie: 

Za:  10 

Proti:    0 

Zdržal sa:   0 

Neprítomní:   1 
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Bod programu: 

3. Návrhová komisia  

 

p. Ogurčák prečítal návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 134/26/2016 

OcZ schvaľuje do návrhovej komisie Ing. Rudolfa Kačíra, p. Jozefa Ogurčáka 

Hlasovanie: 

Za:  8 

Proti:  0 

Zdržal sa: 2 (Ing. Kačír, p. Ogurčák) 

Neprítomní: 1 

 

 

Bod programu: 

4. Overovatelia zápisnice   

 

p. Ogurčák prečítal návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 135/26/2016 

OcZ schvaľuje za overovateľov zápisnice p. Martina Hozzu, Bc. Petra Čopjana 

Hlasovanie: 

Za:  8 

Proti:  0 

Zdržal sa: 2 (p. Hozza, Bc. Čopjan) 

Neprítomní: 1 

 

 

Bod programu: 

5. Kontrola plnenia uznesení 

p. starosta oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva s kontrolou plnenia uznesení. 

Vysvetlil, že všetky boli splnené.  

 

 

Bod programu: 

6. Informácie o stave majetku obce  

p. Sedláková oboznámila poslancov obecného zastupiteľstva so súpisom majetku, ktorý 

vlastní obec.  

p. Comba spomenul, že mu chýba stav majetku v sklade civilnej ochrany.  

p. Sedláková odpovedala, že sklad je samostatná položka, lebo je to zapožičaný majetok a má 

ho  na starosti p. Hrebeňárová.  

Ing. Kačír chcel vedieť, či všetky autobusové prístrešky sú obecné. 

p. Sedláková odpovedala, že áno. 

p. starosta dodal, že všetky prístrešky sú obecné, ale na Zabíjanci a na Pätorakej žiaľ boli 

zdemolované.  

 

p. Ogurčák prečítal návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 136/26/2016 

OcZ berie na vedomie informácie o stave majetku obce Rudňany 
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Hlasovanie: 

Za:  10 

Proti:    0 

Zdržal sa:   0 

Neprítomní:   1 

 

 

Bod programu: 

7. Prerokovanie Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce  

p. starosta oboznámil poslancov obecného úradu, že právny zástupca JUDr. Kukelčík 

spracoval návrh Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce. Ak má niekto 

pripomienky, právny zástupca ich rád zodpovie.  

Hlavný kontrolór Ing. Stanislav poznamenal, že na zasadnutí obecnej rady sa hovorilo, že 

sa tieto zásady sa nebudú ešte schvaľovať, lebo nie každý poskytol pripomienky. Taktiež 

poznamenal, že právny zástupca si mal porovnať obecné zásady, ktoré už boli prijaté s tými, 

ktoré vypracoval. 

p. Ogurčák poznamenal, že nájom za byty je dosť vysoký, ale treba prihliadať aj na to, že 

môže sa stať, že z jedného dňa na druhý môže niekto z rodiny prísť o zamestnanie. Ale na 

druhej strane treba aj prikročiť k nejakému riešeniu, aby nájomníci svoje dlhy mohli splácať.  

p. starosta poznamenal, že súhlasí s tým čo hovorí p. Ogurčák, ale sú aj taký občania, ktorí 

čakajú na premlčaciu dobu a nič neriešia. Ďalej poznamenal, že sú aj takí, čo dva, tri mesiace 

nezaplatia, ale prídu a zaplatia naraz viac mesiacov.  

PhDr. Krajňáková, PhD. poznamenala, že na zasadnutí komisie sa riešili neplatiči a komisia 

rozhodla, že 30.11.2016 sa uskutoční ďalšie zasadnutie, na ktoré budú prizvaní všetci 

neplatiči. 

Mgr. Kirnágová poznamenala, že v zásadách sa spomínajú nevymožiteľné pohľadávky. 

Doporučila, či by nebolo vhodné využiť túto možnosť a dohodnúť sa do akej sumy sa môže 

odpustiť dlh a od akej nastúpi exekútor.  

PhDr. Krajňáková, PhD. poznamenala, že neriešila by to takouto formou odpustenia dlhu, 

lebo všetci vedia, aké sú ich povinnosti a ako by si mali finančné prostriedky rozdeliť.  

p. starosta poznamenal, že konkrétne na Bani Západ bývajú tí občania, ktorí bývali na 

Slobodárni s. č. 75.  

Ing. Gazdurová súhlasila s návrhom PhDr. Krajňákovej, PhD., nič by sa nemalo odpúšťať, 

lebo každý si prešiel nejakou situáciou a každý musí zvážiť svoje finančné prostriedky koľko 

mu treba zaplatiť a koľko môže minúť na iné veci.  

Ing. Kačír poznamenal, že je za to, aby sa nájomníkom neodpúšťalo nič, ale doporučil, či by 

sa nemohol právny zástupca zúčastniť spomínaného stretnutia komisie, aby dlžníkom 

vysvetlil čo ich môže čakať, keď nezaplatia svoj dlh. Ešte chcel vedieť, či na tie stretnutia 

chodia všetci dlžníci. 

PhDr. Krajňáková, PhD. odpovedala, že nechodia všetci, ale to čo by povedal právny 

zástupca vedia povedať aj oni a niektorí to berú na ľahkú váhu.  

Ing. Kačír poznamenal, že by bolo vhodné prikročiť k ráznejšiemu riešeniu a vysťahovať 

nájomníkov, ktorí neplatia.  

Mgr. Fischer chcel vedieť, či všetci majú zaplatenú elektriku a plyn. Lebo ak by nemali hneď 

by bolo odpojení, ale keď nezaplatia obci vedia, že sa im nič vážne nestane.  

JUDr. Kukelčík poznamenal, že vysťahovať nájomníkov nie je až také jednoduché.  Ak je 

nájomná zmluva na dobu neurčitú je potrebné hľadať nové bývanie, ak je na dobu určitú 

nemusia dostať náhradné bývanie, ale zase obec nemôže prísť a len tak nájomníkov 

vysťahovať. Ak skončí zmluvný vzťah, môže obec nájomníkovi zaslať výzvu o dlhu a až 

potom sa môžu začať riešiť ďalšie kroky na vysťahovanie a zaplatenie dlhu, lebo bývajú 

v byte na čierno.  
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p. Comba poznamenal, že je za to, aby sa určil nejaký termín, aby sa vypracovala nejaká 

zásada a aby sa doriešil pracovník, ktorý sa bude zaoberať všetkými pohľadávkami.  

p. starosta ukončil tento bod tým, že právny zástupca si ešte raz porovná  zásady, ktoré 

prijala obec a ktoré pripravil on a až potom sa budú schvaľovať na ďalšom zasadnutí 

obecného zastupiteľstva.  

 

 

Bod programu: 

8. Správa z vykonaných kontrol hlavného kontrolóra  

Hlavný kontrolór Ing. Stanislav oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva so správou 

o kontrolnej činnosti, ktorá bola zameraná na kontrolu vyúčtovania dotácie OŠK. Doporučil 

prehodnotiť VZN o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce a upraviť podmienku, kedy sa môžu 

začať čerpať finančné prostriedky.  

p. zástupca Neuvirth poznamenal, že je si vedomý porušenia VZN o poskytovaní dotácii, ale  

z pohľadu OŠK si nevie predstaviť, ako by sezóna začala, nakoľko futbalová sezóna začína už 

v januári.  

PhDr. Krajňáková, PhD. poznamenala, že všetci sú povinní dodržiavať všetky VZN, ktoré 

má obec a podľa správy z vykonanej kontroly si myslí, že rozdiel vyúčtovaný v dotácii by 

malo OŠK vrátiť do rozpočtu obce.  

Mgr. Fischer poznamenal, že nevidí dôvod, aby sa museli vracať finančné prostriedky do 

rozpočtu. Skôr by bolo vhodné prepracovať VZN ako to spomína hlavný kontrolór vo svojej 

správe.  

p. Comba poznamenal, že sa prikláňa k názoru PhDr. Krajňákovej, PhD. Ale na druhej strane 

hlavný kontrolór odporúča, ako túto vzniknutú situáciu vyriešiť a dúfal, že komisia pre plán 

a rozpočet príde s novým návrhom VZN. 

p. Ogurčák poznamenal, že nevidí dôvod, aby sa VZN menilo, lebo je na poslancoch, kedy 

schvália rozpočet na nasledujúci rok.  

p. starosta poznamenal, že bude rád, ak sa schváli rozpočet ešte tento rok, aby opäť 

nevznikol taký istý problém. A tiež je rád, že OŠK funguje tak ako funguje, lebo reprezentuje 

našu obec. 

Ing. Kačír poznamenal, že je za to, aby finančné prostriedky ostali v klube, lebo vznikla taká 

situácia aká vznikla a tiež by odporúčal prepracovať spomínané VZN. 

PhDr. Krajňáková, PhD. chcela vedieť od hlavného kontrolóra, čo on navrhuje, ako 

odstrániť tento nedostatok, keď sa finančné prostriedky nebudú vracať späť do rozpočtu.  

Hlavný kontrolór Ing. Stanislav poznamenal, že v zmysle zákona o finančnej kontrole ako 

spomína v správe nie je presne určené, že pri porušení nemôžeme žiadať o vrátenie 

finančných prostriedkov, ale musíme to nejako ošetriť. Ale zase sa v zákone ešte spomína, že 

ak obec bude mať vo svojom VZN určené, že sa bude také porušenie sankcionovať, môže to 

tak urobiť.  

PhDr. Krajňáková, PhD. požiadala hlavného kontrolórovi, aby si do plánu kontrol 

zakomponovala aj kontrolu vyúčtovania dotácií za rok 2016 všetkých organizácií, ktoré 

požiadali o dotáciu z rozpočtu obce. 

 

p. Ogurčák prečítal návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 137/26/2016 

OcZ berie na vedomie  Správu o výsledku kontrolnej činnosti č. 05/2016/OcZ 

Hlasovanie: 

Za:  10 

Proti:    0 

Zdržal sa:   0 

Neprítomní:   1 
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Bod programu: 

9. Pripomienkovanie VZN č. 3/2016 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými   

stavebnými odpadmi na území obce Rudňany  

p. starosta oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva s predloženým návrhom VZN 

o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi.  

p. zástupca Neuvirth vysvetlil, že je potrebné rozhodnúť čo so zberným dvorom, lebo podľa 

platného zákona o odpadoch náš zberný dvor nespĺňa dané podmienky.  

Hlavný kontrolór Ing. Stanislav dodal, že by sme sa mohli dostať do konfliktu so zákonom, 

keby sme tvrdili, že toto je zberný dvor. Doplnil, že v návrhu VZN sú žlté a červené časti, ku 

ktorým by sa mala vyjadriť hlavne komisia pre životné prostredie a výstavbu, ale aj ostatní 

poslanci, aby sa mohlo schváliť.  

p. Comba poznamenal, že minulý rok na zasadnutí obecného zastupiteľstva vystúpila Ing. 

Jasečková, ktorá presne vysvetlila čo bude pre obec vyplývať z novely zákona o odpadoch. 

Jednou podmienkou bolo prijať nové VZN o odpadoch a chcel vedieť, či sa bude prijímať 

nové alebo sa len staré upraví.  

p. starosta odpovedal, že sa bude len upravovať pôvodné VZN.  

Hlavný kontrolór Ing. Stanislav dodal, že podľa zákona platného od 01.07.2016 musia mať 

obce zosúladené svoje nariadenia s aktuálnym zákonom.  

p. starosta požiadal p. Hozzu o zvolanie komisie k pripomienkovaniu predloženého návrhu 

VZN.    

 

 

Bod programu: 

10. Prerokovanie návrhu rozpočtu obce na rok 2017 

p. Šteinerová oboznámila poslancov obecného zastupiteľstva s jednotlivými položkami 

bežných výdavkov v návrhu rozpočtu na rok 2017. 

PhDr. Krajňáková, PhD. chcela vysvetlenie k položke  telekomunikačná technika 2200€ 

p. Šteinerová odpovedala, že je potrebné zakúpiť nové telefóny a dverného vrátnika  je 

potrebné opraviť alebo vymeniť za nového vrátnika. 

p. Ogurčák poznamenal, že ak to dal do rozpočtu Ing. Machovský tak treba to rešpektovať.  

PhDr. Krajňáková, PhD. spomenula položky: 

-  navýšenie pohonných hmôt na osobné vozidlo KIA 

- prepravné 

- rutinná a štandardná údržba strojov, kotlov a komun. rozvodov 

- fotomontáž - dobové fotografie za vyznamenanie baníkov 

- vydanie knihy 

 

p. Šteinerová odpovedala: 

- pohonné hmoty, že to je len odhadovaná suma 

- prepravné je položka, keď sa niečo objedná a dodávateľ to dovezie  

- to je položka na prípadnú výmenu kotla na obecnom úrade   

 

p. starosta k vydaniu knihy poznamenal, že každá obec má vydanú knihu a naša obec nemá 

a keď príde nejaká návšteva nemá im čo podarovať. K fotomontáži poznamenal, že je tu jeden 

pán, ktorý ponúka výstavu fotografií, ktoré vyhotovil počas fungovania železorudných baní a 

ktoré by chcel umiestniť na chodby obecného úradu.  

Ing. Gazdurová dodala, že tento pán oslovil aj výbor Baníckeho cechu, ktorí to zamietol, 

lebo takú sumu by za to nezaplatili. Ešte doplnila, že tento pán najprv tieto fotky venoval 

Baníckemu archívu, ale keď prišiel na to, že ich môže speňažiť tak si ich vzal späť.  

 

Poslanci obecného zastupiteľstva nesúhlasili s položkou fotomontáž - dobové fotografie za 

vyznamenanie baníkov. 
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PhDr. Krajňáková, PhD. spomenula ďalšie navýšenia v položkách: 

- navýšenie položky odmeny zamestnancov mimoprac. pomeru  – OcÚ 

- odchodné 

- príspevok na počítačovú sieť DCOM 

- ochrana pred požiarmi 

- cestná doprava mzdy a odvody 

- pohonné hmoty na nákladné vozidlo  

- údržba dopravného označenia, mostov 

- údržba ciest a chodníkov 

- odmeny na dohodu mimoprac.  pomeru - kosenie, kalamita 

- Rozvoj bývania - stavebný dozor 

- Rozvoj bývania - stavebný úrad odchodné 

- Bývanie a občianska vybavenosť - odmeny mimo prac.pomeru 

- vystúpenie hudobnej skupiny Kolárovci, Heleniné oči  

- reprezentačné pri akciách 

- údržba DS - výmena  okien, mraziaci box, stoličky čo sa ide robiť 

 

p. Šteinerová odpovedala: 

- položka sa týka dohôd (zamestnanie na určitú prácu a na určitú dobu)  

- odchodné pre dvoch pracovníkov na budúci rok  

- obec sa zapojila do projektu a doteraz sa neplatilo nič, ale od budúceho roku sa bude platiť 

1€ na 1 občana  

- požiarna zbrojnica, ktorá by mala od budúceho roku normálne fungovať 

- cestná doprava – v položke je zahrnutá mzda p. Astaloš a p. Viktoru 

- v položke je zahrnutý aj báger 

- požiadavka komisie pre životné prostredie (most okolo p. Čekeľa na chodník ku cintorínu) 

- v položke sa myslí oprava výtlkov a prípadne nejaké opravy 

- doteraz to robili pracovníci cez VPP a nevieme, ako to bude ďalej  

- v obci sa budú stavať byty a keď bude výberové konanie, aby sa mal stavebný dozor z čoho 

zaplatiť 

- na budúci rok bude pracovníčka stavebného úradu spĺňať dôchodkový vek a ak sa rozhodne 

odísť odchodné jej patrí 

- položka sa týka p. Klorusa, ktorý je dlhodobo práce neschopný a podľa informácie pána 

starostu bude mať ukončený pracovný pomer a ešte je v tom zahrnutá aj odmena napríklad 

murárovi keby bolo potrebné vykonať opravy v obecných nájomných bytoch 

- reprezentačné pri akciách zahŕňa deň učiteľov, deň detí, Mikuláš, jubilanti 2x, vianočné 

posedenie 

- v dome smútku je návrh na oprava strechy na sklade náradia, dokončenie fasády na zadnom 

schodišti a oprava interiéru steny okolo schodov  

 

p. Comba chcel vedieť, pri cestnej doprave prečo je tam zahrnutý aj p. Viktora.  

p. Šteinerová odpovedala, že p. Gaľa bol uvádzaný v tejto položke, tak aj p. Viktora v nej 

ostal.  

 

p. zástupca Neuvirth k položke hudobných vystúpení poznamenal, že komisia plánuje 

v budúcom roku podujatie, kde by vystúpili s väčšou pravdepodobnosťou Kolárovci. Ich 

vystúpenie stojí cca 3000 €. K reprezentačným pri akciách dodal, že navýšenie sa týka hlavne 

mikulášskych balíkov, lebo sa už tento rok zvýšil ich počet.  
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p. Comba chcel vedieť vysvetlenie v položkách príspevok na ošatenie ZPOZ, Rudnianka, 

volejbalový oddiel, odmeny mimopracovného pomeru za akcie, Rudnianka. 

p. Šteinerová odpovedala, že to je na žiadosť Rudňanky, ktorej sa vyplácajú odmeny za 

reprezentovanie obce.  

Ing. Gazdurová ešte doplnila, že p. Comba sa pýtal na ošatenie, či to dostávajú každý rok. 

p. zástupca Neuvirth poznamenal, že áno, oni si kupujú lebo dajú ušiť.  

 

p. Ogurčák pripomienkoval položku Kultúrne služby – knižnica - nákup cien do súťaže, že 

100€ je dosť málo na to aké akcie tam robí knihovníčka.  

Ing. Gazdurová chcela vedieť, či si p. Almášiová dala požiadavku na navýšenie tejto 

položky.  

p. Šteinerová poznamenala, že tento rok si nedala žiadne požiadavky a minulý rok dala 100€. 

Mgr. Kirnágová poznamenala, že bola so svojou triedou v knižnici a doporučila túto položku 

navýšiť.  

Bc. Čopjan poznamenal, že súhlasí s navýšením tejto položky keďže sú to akcie pre deti 

a knihovníčka sa snaží, aby návštevnosť knižnice bola väčšia.   

Poslanci obecného zastupiteľstva doporučili túto položku navýšiť na 300 €. 

 

p. Comba chcel vedieť prečo je toľko položiek na mzdy chránené dielne. 

p. Šteinerová odpovedala, že jedna je chránená dielňa na obecnom úrade, druhá sú vrátnici na 

Hatri a tretia by mala vzniknúť na budúci rok pri obecnej polícii. 

p. zástupca Neuvirth vysvetlil, že chránená dielňa na obecnej polícii by mala byť zriadená 

pre p. Kinika. 

PhDr. Krajňáková, PhD. ešte dodala, že p. Kinik má nárok na kúpu nového motorového 

vozidla, ale podmienkou je, že musí byť buď zamestnaný alebo musí navštevovať školu. Ešte 

dodala, že pracovný pomer by mal byť len na určitú dobu.  

p. zástupca Neuvirth doplnil, že jeho príjem nesmie presiahnuť štvornásobok životného 

minima, lebo ešte dostáva príspevky na asistentov a podobné. 

p. Ogurčák poznamenal, že je proti tomu a chcel vedieť prečo by mal byť práve na obecnej 

polícii.  

p. zástupca Neuvirth poznamenal, že ak nie je vhodné toto riešenie bude rozmýšľať 

zamestnať ho cez OŠK. 

 

PhDr. Krajňáková, PhD. spomenula vývarovňu, lebo viacerí predsedovia komisií navrhli 

vynovenie celej vývarovne.  

p. starosta poznamenal, že je problém so skladovou časťou kde vznikajú plesne. Preto sa 

rozhodol, že po Štefanskej zábave sa tieto priestory budú obkladať kachličkami a na rok sa 

kúpi umývačka riadu a dve plynové pece. 

Mgr. Fischer chcel vedieť prečo by sa nemohol kúpiť konvektomat.  

p. Šteinerová poznamenala, že pece sa len vymenia staré za nové. 

Mgr. Fischer poznamenal, že kachličkami sa plesní nezbavíme.  

p. starosta poznamenal, že dôležitejší je odsávač pár ako kovnektomat.  

p. Ogurčák poznamenal, že ešte chýba chladiaci box na koláče.  

Poslanci obecného zastupiteľstva odsúhlasili navýšenie finančných prostriedkov na vybavenie 

vývarovne.  

   

PhDr. Krajňáková, PhD. chcela vedieť, koľko bolo odchytov psov za rok.  

Mgr. Súkeník odpovedal, že tento rok to bolo sedem odchytov.  
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Kapitálové výdavky: 

 

Položka nákup osobného vozidla pre obecnú políciu 

PhDr. Krajňáková, PhD. chcela vedieť kto dal takú požiadavku.  

p. Ogurčák poznamenal, že terajšie vozidlo už nie je v dobrom technickom stave, a preto bol 

podaný návrh do rozpočtu na nákup nového vozidla.  

Mgr. Súkeník poznamenal, že toto vozidlo bolo zakúpené z bazáru a každý rok sa do neho 

investuje 1 000€ na opravy. 

PhDr. Krajňáková, PhD. poznamenala, že už predtým nesúhlasila s kúpou auta pre obecnú 

políciu a nesúhlasí ani teraz, lebo zo strany občanov je kritika, že od kedy je auto, členovia 

obecnej polície nechodia peši po obci.   

p. Comba poznamenal, že je toho názoru, že toto vozidlo je potrebné, lebo keď bol 

zamestnancom obecného úradu tiež mal skúsenosti so zlým technickým stavom vozidiel. 

A toto vozidlo je v zlom technickom stave. Doporučil navýšiť rozpočet ešte o 5 000€, aby 

spĺňalo svoj účel. 

Bc. Čopjan súhlasil s názorom p. Combu, aby sa zvýšil rozpočet na 15 000€. 

Ing. Kačír poznamenal, že obec je dosť rozsiahlá a zásah obecnej polície z jednej osady do 

druhej je dosť rýchly. Preto je za navýšenie rozpočtu na nákup vozidla.  

Ing. Gazdurová poznamenala, že nebola celkom stotožnená s touto požiadavkou, ale obecná 

polícia asistuje pri prevoze detí na rôzne vyšetrenia. Preto je za zakúpenie vozidla.  

Mgr. Fischer poznamenal, že by chcel vedieť nad čím sa rozmýšľalo, keď sa kupovalo toto 

vozidlo. Je proti tejto položke.  

p. Hozza poznamenala, že súhlasí s Ing. Kačírom, že obec je dosť rozsiahla a tiež súhlasí 

s navýšením rozpočtu na kúpou vozidla.  

p. starosta poznamenal, že 10 000€ je málo a podmienkou je, aby bolo bielej farby.  

Mgr. Súkeník poznamenal, že pešie hliadky sa robia vždy v poobedných zmenách.  

 

Nákup pozemkov: 

PhDr. Krajňáková, PhD. chcela vedieť aké pozemky. 

p. starosta odpovedal, že cesta na Zapálenici. 

 

Projektová dokumentácia: 

p. Šteinerová vysvetlila, že projekty treba vždy a ešte bude potrebné zaplatiť projektovú 

dokumentáciu na výstavbu 48 bytových jednotiek na Zabíjanci.  

 

Rekonštrukcia ciest v obci: 

p. Šteinerová vysvetlila, že to je z komisie životného prostredia a výstavby. Týka sa to cesty 

a mosta pri Mgr. Šomšákovej, prístupovej cesty k požiarnej zbrojnici.  

p. Comba chcel vedieť, či sa bude robiť aj cesta cez Stupy. 

p. Hozza poznamenal, že je potrebné zistiť, kde sa bude realizovať rekonštrukcia vodovodu 

a kanalizácie, aby sa nový asfalt nemusel rozbíjať.  

 

Poslanci obecného zasuttpieľstva súhlasili s navýšením finančných prostriedkov na 

rekonštrukciu cesty v časti obce Stupy.  

 

Dovybavenie 48 b. j.  bytov. domu Zabijanec, búdy na drevo: 

Technická vybavenosť 48 b. j. Zabijanec: 

p. Šteinerová vysvetlila, že podľa kalkulácie, ktorú predložil JUDr. Nemčík bola navrhnutá 

finančná čiastka na dovybavenie bytových jednotiek (umývadlo, vaňa, WC, kuchynská linka, 

digestor, pec na tuhé palivo).  

PhDr. Krajňáková, PhD. doporučila búdy na drevo dať preč, lebo to sa nikomu nestavalo.  

p. Šteinerová k technickej vybavenosti vysvetlila, že to sú jednotlivé prípojky.  
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Hlavný kontrolór Ing. Stanislav dodal, že JUDr. Nemčík vysvetlil, že podľa skúseností štát 

prispieva 50% čiastkou na technickú vybavenosť. Ešte je na obci, aby rozhodla akou sumou 

budú prispievať budúci nájomníci pred nasťahovaním do týchto bytov.  

Bc. Čopjan poznamenal, že by bolo vhodné zriadiť bytové družstvo. 

 

Rekonštrukcia schodísk v bytovej jednotke Baňa Západ: 

p. Šteinerová vysvetlila, že to bude vonkajšie opláštenie schodov.  

p. Ogurčák poznamenal, že komisia navrhla vyššiu čiastku, ako je v návrhu rozpočtu. 

p. Šteinerová vysvetlila, že nebolo možné dať celú čiastku, len to čo sa zvýšilo.  

p. starosta vysvetlil, že vonkajšie opláštenie je v poriadku, len ho treba lepšie pripevniť.  

 

Rekonštrukcia -  zateplenie bytoviek spolufinancovanie: 

p. Šteinerová vysvetlila, že táto položka sa týka bytového domu s. č. 80 a spolufinancovanie 

by malo byť 5%. 

p. starosta poznamenal, že dostal informáciu, že by mal byť vypísaný grand z eurofondov na 

zatepľovanie nebytových budov vo vlastníctve miest a obcí. Keď to bude možné zateplí sa aj 

budova zdravotného strediska. 

 

Verejné osvetlenie LED: 

p. Šteinerová vysvetlila, že to je toto, čo prezentovala firma na minulom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva.  

p. Ogurčák poznamenal, že náš náčelník komunikoval s náčelníkom mestskej polície 

v Levoči a ten sa vyjadril, že to nie je až také dobré, ako to tento pán vysvetľoval.  

p. starosta poznamenal, že sa bude kontaktovať s primátorom Levoče a podá informácie.  

p. Comba poznamenal, že Levoča a Bardejov nešli do celkovej rekonštrukcie, ale len do 

rekonštrukcie určitých častí obce. Preto sa mu zdá veľa ísť do celkovej rekonštrukcie. Skôr by 

sa prikláňal k rekonštrukcii jednotlivých častí obce.  

Mgr. Súkeník poznamenal, že mu bolo ešte povedané, že námestie je vysvietené dobre, ale 

iné časti mesta sú osvetlené slabo, ako keby bola znížená kapacita svetiel.  

p. starosta doporučil, aby sa pozbierali poslanci a pôjdu sa pozrieť, ako to je v skutočnosti.  

p. zástupca Neuvirth dodal, že terajšie verejné osvetlenie je už zastarané a treba sa zamýšľať 

nad tým, aby sa zmodernizovalo a aby aj občania boli spokojní.  

 

Rekonštrukcia MŠ 5 RP II a  MŠ Rochus spolufinancovanie: 

p. Šteinerová vysvetlila, že sa pripravuje žiadosť o poskytnutie finančných prostriedkov na 

rekonštrukciu MŠ Rochus a obec by mala spolufinancovať túto rekonštrukciu 5%.  

 

Rekonštrukcia na správu budov ZŠ – oplotenie: 

p. Šteinerová vysvetlila, že táto položka je žiadosť zo strany základnej školy.  

Mgr. Fischer vysvetlil, že terajšie oplotenie je nedostačujúce, nakoľko v lete vznikla situácia, 

že rómski občania tento plot preskakovali a robili si čo chceli na školskom pozemku. 

 

Nákup el.par. konvektomatu, kuchynský robot pre ŠJ pri ZŠ: 

p. Šteinerová vysvetlila, že táto položka sa týka kúpy kuchynského robota pre školskú 

jedáleň. 

 

 

Ing. Kačír poznamenal, že mu chýba položka úprava a vymaľovanie chodieb na zdravotnom 

stredisku. 

p. Šteinerová vysvetlila, že to dala do položky údržba budov.  
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p. Šteinerová oboznámila poslancov obecného zastupiteľstva s návrhom dotácií z rozpočtu 

obce Banícky cech 2 700€, Zväz invalidov 1 200€, OŠK 42 000€. 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva schválili dotácie nasledovne: 

Banícky cech 2 700€ 

Zväz invalidov 1 200€ 

OŠK 38 000€ 

 

 

Bod programu: 

11. Rôzne 

p. starosta oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva s návrhom zmluvy na zabezpečenie 

zimnej údržby na miestnych komunikáciách.  

Mgr. Fischer požiadal, aby sa do zmluvy zakomponovalo, že keď sa p. Nogovi zavolá v noci 

o jednej, aby najneskôr do druhej prišiel a nie tak ako sa stávalo po iné roky, že prišiel až ráno 

o šiestej.  

Ing. Gazdurová poznamenala, že v zmluve sa píše, že na zavolanie má prísť.  

p. zástupca Neuvirth poznamenal, že je poverený on a p. Stanislav. 

 

p. Ogurčák prečítal návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 140/26/2016 

OcZ schvaľuje Zmluvu o poskytovaní služby – poskytnutie mechanizmu na zimnú údržbu 

miestnych komunikácií uzatvorenú medzi obcou Rudňany a Slavomírom Nogom – MOSA, 

Odorín 11 

Hlasovanie: 

Za:  9 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 (p. Krestian, p. Comba) 

 

 

p. starosta oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva so sťažnosťou nájomníkov 

obecných bytov s. č. 80 na rušenie nočného pokoja od jednej nájomníčky.  

PhDr. Krajňáková, PhD. poznamenala, že bude to v komisii riešiť.  

p. Ogurčák poznamenal, že bude to riešiť jeho komisia. 

 

 

p. starosta informoval poslancov obecného zastupiteľstva so sťažnosťou občanov bývajúcich 

v časti obce Zimné na p. Krausa, ktorý si chce postaviť garáž, pri už stojacích garážach, čo 

znemožní výjazdu vozidiel. Vysvetlil, že na daný stav sa bol pozrieť osobne, ale požiadal aj p. 

Hozzu, aby sa tam išla pozrieť aj jeho komisia.  

p. Hozza vysvetlil, že keď sa táto garáž postaví nebude vôbec zamedzovať výjazdu ostatných 

aut.  
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p. starosta oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva s novými informáciami, akým 

spôsobom sa zabezpečí výstavba 48 bytových jednotiek čo je už zapracované aj v návrhu 

rozpočtu na budúci rok. Akurát je potrebné prijať uznesenie, ktoré navrhol JUDr. Nemčík.  

Hlavný kontrolór Ing. Stanislav poznamenal, že nie je proti tejto smernici, ale sú v nej 

technické chybičky, ktoré nezmenia celkový význam, ale musia sa opraviť.   

 

Ing. Kačír prečítal návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 138/26/2016 

OcZ schvaľuje Smernicu upravujúcu postup verejného obstarávateľa obce Rudňany pri 

zadávaní zákaziek na dodanie tovaru, zákaziek na uskutočnenie stavebných prác, zákaziek na 

poskytnutie služieb a súťažných návrhov 

Hlasovanie: 

Za:  8 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 3 (p. Krestian, p. Comba, p. Ogurčák) 

 

p. Šteinerová oboznámila poslancov obecného zastupiteľstva so Zmenou rozpočtu 

rozpočtovým opatrením č. 8/2016, ktorú vykonala riaditeľka základnej školy dňa 11.11.2016: 

V súlade s § 11 ods.4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z.n.p. a na základe ods.2 

písmena a) § 14 zákona č.583/2004 .z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v z.n.p., 

o zmene a doplnení  niektorých zákonov vykonávam zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením. 

Presun vo výdavkovej časti rozpočtu:      0 € 

Výdaj:          0 € 

 

Kľúč Suma 

€ 

Názov rozpočtu 

V637027-09211-1110-0100-3190-000-0050200 2565 dohody o vykonaní práce ZŠ2 

V632001-09121-1110-0300-3190-000-0050200 3329 Plyn ZŠ1 

V632001-09121-1110-0400-3190-000-0050200 8632 plyn ŽSR 

V632001-09211-1110-0300-3190-000-0050200 2139 Plyn ZŠ2 

V635006-09121-1110-0100-3190-000-0050200 9023 Udržba budov,priestorov a objek ZŠ1 

V635006-09211-1110-0100-3190-000-0050200 3364 Udržba budov,priestorov a objek ZŠ2 

 

Zmena sa týka presunu prostriedkov na údržbu budovy Huta 64,Rudňany .Presunom rozpočtových 

prostriedkov sa nemenia celkové výdavky rozpočtu. 

Kľúč Suma 

€ 

Názov rozpočtu 

V633003-09121-1110-0100-0000-000-0050200 492 Telekomunikačná technika ZŠ1 

V633006-09121-1110-0700-3190-000-0050200 1235 Všeobecný materiál ZŠ1 

V633003-09211-1110-0100-0000-000-0050200 231 Telekomunikačná technika ZŠ2 

V633006-09211-1110-0700-3190-000-0050200 482 Všeobecný materiál ZŠ2 

V637004-09602-4100-0100-4240-000-0050300 58 Všeobecné služby ŠJ 

V637005-09121-1110-0400-0000-000-0050200 442 Špeciálne služby ZŠ1 

V632001-09121-1110-0200-3190-000-0050200 670 Elektrická energia ZŠ1 

V635004-09602-4100-0100-0000-000-0050300 58 Udrzba prev.strojov,zar.a príst ŠJ 

V637006-09121-1110-0100-3190-000-0050200 37 Nahrady preventívne prehliadky ZŠ1 
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V632001-09211-1110-0200-3190-000-0050200 190 Elektrická energia ZŠ2 

V632003-09211-1110-0200-3190-000-0050200 87 Telefón T-mobile ZŠ2 

V633001-09211-1110-0100-3190-000-0050200 436 Interierové vybavenie ZŠ2 

V632002-09121-1110-0100-3190-000-0050200 200 Vodné,stočné ZŠ1 

V632003-09121-1110-0200-3190-000-0050200 290 Telefón T-mobile ZŠ1 

V632004-09121-1110-0100-3190-000-0050200 45 Komunikačná infraštruktúra ZŠ1 

V633001-09121-1110-0100-3190-000-0050200 927 Interierové vybavenie ZŠ1 

Presunom rozpočtových prostriedkov sa nemenia celkové výdavky rozpočtu. 

Ing. Kačír prečítal návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 139/26/2016 

OcZ berie na vedomie  Zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 8/2016 v súlade § 11 ods. 

4 písm. b) zákona 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a podľa § 14 ods. 2 písm. a) 

zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v zn. n. p., ktorú 

vykonala riaditeľka základnej školy dňa 11.11.2016. Zmenou rozpočtu sa celkové príjmy 

a celkové výdavky nemenia. 

Hlasovanie: 

Za:  8 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 3 (p. Krestian, p. Comba, p. Ogurčák) 

 

 

p. starosta oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva, že bola vyhlásená výzva na 

poskytovanie finančných prostriedkov na výstavbu, prestavbu a rekonštrukciu komunitných 

centier a materských škôlok. Preto je potrebné prijať navrhnuté uznesenie.  

 

Ing. Kačír prečítal návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 141/26/2016 

OcZ schvaľuje: 

   predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok v  rámci výzvy OPLZ-PO6-

SC613-2016-2, prioritná os 6, špecifický cieľ 6.1.3, zameranie: Výstavba nových 

komunitných centier v obciach s prítomnosťou marginalizovaných rómskych 

komunít, Modernizácia a rekonštrukcia komunitných centier v obciach 

s prítomnosťou  marginalizovaných rómskych komunít, Prestavba objektov za 

účelom zriadenia a fungovania komunitných centier, za účelom realizácie projektu 

Materská škôlka a Komunitné centrum Rudňany 

 zabezpečenie financovania projektu vo výške 5 % z celkových oprávnených 

výdavkov projektu 

 zabezpečenie súvisiacich činností s realizáciou projektu  

 realizáciu projektu v prípade schválenia nenávratného finančného príspevku 

Hlasovanie: 

Za:  8 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 3 (p. Krestian, p. Comba, p. Ogurčák) 
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PhDr. Krajňáková, PhD. oboznámila poslancov obecného zastupiteľstva so zápisnicou 

komisie sociálnej, zdravotnej a bytovej. Komisia sa zaoberala neplatičmi a prideľovaním 

uvoľnených bytov novým nájomníkom.  

 

Ing. Kačír prečítal návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 142/26/2016 

OcZ schvaľuje za nového nájomníka 1-izbového bytu s. č. 80/5. p. Jána Maľáka 

Hlasovanie: 

Za:  8 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 3 (p. Krestian, p. Comba, p. Ogurčák) 

 

Ing. Kačír prečítal návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 143/26/2016 

OcZ schvaľuje za nového nájomníka 2-izbového bytu s. č. 80/12 p. Ondreja Poloniho 

Hlasovanie: 

Za:  8 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 3 (p. Krestian, p. Comba, p. Ogurčák) 

 

 

p. zástupca Neuvirth oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva so zápisom komisie pre 

kultúru, šport a školstvo. Komisia sa zaoberala akciami, ktoré sa budú konať v decembri ako 

aj s ocenením p. Kinika. Komisia odporučila oceniť p. Kinika finančnou odmenou 1 000€. 

 

Ing. Kačír prečítal návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 144/26/2016 

OcZ schvaľuje finančnú odmenu vo výške 1 000€ p. Petrovi Kinikovi za reprezentáciu 

a propagáciu obce Rudňany v zmysle článku 37 Štatútu obce Rudňany  

Hlasovanie: 

Za:  8 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 3 (p. Krestian, p. Comba, p. Ogurčák) 

 

 

p. starosta oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva s informáciu, že verejné 

prerokovanie a pripomienkovanie Zmien a doplnkov územného plánu obce č. 02 sa uskutoční 

dňa 07.12.2016 o 13.00 hod pre úrady a o 15.00 hod pre verejnosť. Kto má z poslancov 

záujem môže sa zúčastniť.  

 

 

p. zástupca Neuvirth informoval poslancov obecného zastupiteľstva s návrhom odmien: 

- 11 poslancom: každému vo výške 250 € 

- 6 predsedom komisií: každému vo výške 170 € 

- 3 členom komisie pre ochranu verejného záujmu: každému vo výške  15 €  

- 3 členom OcR: každému vo výške 120 € 

- členom odborných komisií: 50 € každému členovi, ktorý nie je zamestnancom úradu 
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- odmena zástupcovi starostu 1 800 € (jednorazová, ako je určené v zásadách odmeňovania) 

- hlavnému kontrolórovi 25% zo súčtu mesačných platov za rok 2016 

PhDr. Krajňáková, PhD. poznamenala, či by nebolo vhodné rozdeľovať odmeny podľa 

dochádzky na zasadnutiach obecného zastupiteľstva. Lebo sa jej nezdá fár, keď niekto chodí 

podstivo a niekto len párkrát za rok. 

p. zástupca Neuvirth odpovedal, že nebude sa to tak rozdeľovať, lebo poslancom je každý 

a mandát dostal od občanov.  

 

p. zástupca Neuvirth prečítal návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 145/26/2016 

OcZ schvaľuje odmeny za rok 2016 pre poslancov obecného zastupiteľstva, členov rady, 

predsedom komisií a členom komisií v celkovej výške 6 775€ 

Hlasovanie: 

Za:  5 

Proti:  2 (Mgr. Kirnágová, PhDr. Krajňáková, PhD.) 

Zdržal sa: 1 (Mgr. Fischer) 

Neprítomní: 3 (p. Krestian, p. Comba, p. Ogurčák) 

 

p. zástupca Neuvirth prečítal návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 146/26/2016 

OcZ schvaľuje odmenu hlavnému kontrolórovi obce vo výške 25% súčtu mesačných platov 

za rok 2016 

Hlasovanie: 

Za:  8 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 3 (p. Krestian, p. Comba, p. Ogurčák) 

 

 

Bod programu: 

12. Interpelácia poslancov 

 

 Interpelácia poslancov nebola žiadna. 

 

 

Bod programu: 

13. Diskusia 

 

 Diskusia prebehla v rámci prerokovaných bodov programu. 

 

 

Bod programu: 

14. Záver 

 

Pán starosta všetkým prítomným poďakoval za účasť a 26. zasadnutie obecného 

zastupiteľstva ukončil. 

 

 

 

 



 
 

 
 

15 

Uznesenia zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva zo dňa 21.11.2016 

 
Uznesenie OcZ č. 133/26/2016 

OcZ schvaľuje program 26. zasadnutia obecného zastupiteľstva  

 

Uznesenie OcZ č. 134/26/2016 

OcZ schvaľuje do návrhovej komisie Ing. Rudolfa Kačíra, p. Jozefa Ogurčáka 

 

Uznesenie OcZ č. 135/26/2016 

OcZ schvaľuje za overovateľov zápisnice p. Martina Hozzu, Bc. Petra Čopjana 

 

Uznesenie OcZ č. 136/26/2016 

OcZ berie na vedomie informácie o stave majetku obce Rudňany 

 

Uznesenie OcZ č. 137/26/2016 

OcZ berie na vedomie  Správu o výsledku kontrolnej činnosti č. 05/2016/OcZ 

 

Uznesenie OcZ č. 138/26/2016 

OcZ schvaľuje Smernicu upravujúcu postup verejného obstarávateľa obce Rudňany pri 

zadávaní zákaziek na dodanie tovaru, zákaziek na uskutočnenie stavebných prác, zákaziek na 

poskytnutie služieb a súťažných návrhov 

 

Uznesenie OcZ č. 139/26/2016 

OcZ berie na vedomie  Zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 8/2016 v súlade § 11 ods. 

4 písm. b) zákona 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a podľa § 14 ods. 2 písm. a) 

zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v zn. n. p., ktorú 

vykonala riaditeľka základnej školy dňa 11.11.2016. Zmenou rozpočtu sa celkové príjmy 

a celkové výdavky nemenia. 

 

Uznesenie OcZ č. 140/26/2016 

OcZ schvaľuje Zmluvu o poskytovaní služby – poskytnutie mechanizmu na zimnú údržbu 

miestnych komunikácií uzatvorenú medzi obcou Rudňany a Slavomírom Nogom – MOSA, 

Odorín 11 

 

Uznesenie OcZ č. 141/26/2016 

OcZ schvaľuje: 

   predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok v  rámci výzvy OPLZ-PO6-

SC613-2016-2, prioritná os 6, špecifický cieľ 6.1.3, zameranie: Výstavba nových 

komunitných centier v obciach s prítomnosťou marginalizovaných rómskych 

komunít, Modernizácia a rekonštrukcia komunitných centier v obciach 

s prítomnosťou  marginalizovaných rómskych komunít, Prestavba objektov za 

účelom zriadenia a fungovania komunitných centier, za účelom realizácie projektu 

Materská škôlka a Komunitné centrum Rudňany 

 zabezpečenie financovania projektu vo výške 5 % z celkových oprávnených 

výdavkov projektu 

 zabezpečenie súvisiacich činností s realizáciou projektu  
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 realizáciu projektu v prípade schválenia nenávratného finančného príspevku 

 

Uznesenie OcZ č. 142/26/2016 

OcZ schvaľuje za nového nájomníka 1-izbového bytu s. č. 80/5 p. Jána Maľáka 

 

Uznesenie OcZ č. 143/26/2016 

OcZ schvaľuje za nového nájomníka 2-izbového bytu s. č. 80/12 p. Ondreja Poloniho 

 

Uznesenie OcZ č. 144/26/2016 

OcZ schvaľuje finančnú odmenu vo výške 1 000€ p. Petrovi Kinikovi za reprezentáciu 

a propagáciu obce Rudňany v zmysle článku 37 Štatútu obce Rudňany  

 

Uznesenie OcZ č. 145/26/2016 

OcZ schvaľuje odmeny za rok 2016 pre poslancov obecného zastupiteľstva, členov rady, 

predsedom komisií a členom komisií v celkovej výške 6 775 € 

 

Uznesenie OcZ č. 146/26/2016 

OcZ schvaľuje odmenu hlavnému kontrolórovi obce vo výške 25% súčtu mesačných platov 

za rok 2016 

 

 
Návrhová komisia:  Ing. Rudolf Kačír 

    Jozef Ogurčák   

   

     

Overovatelia zápisnice: Martin Hozza 

    Bc. Peter Čopjan  

     

     

 

 

 

 

V Rudňanoch, 28.11.2016 

 

 

 

 

                                                                                                             Miroslav Blišťan 

                                                                                                                starosta obce 

 

 

 

Zapisovateľ: Benková Ľubica Bc. 

 

Zo zasadnutia obecného zastupiteľstva bol vyhotovený zvukový záznam v dĺžke  6 hodín a  

30 minút. 


